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پاسخ سيدجلال به ادعاى 
جنجالى عليرضا منصوريان

ــپوليس  ــه مورد علاقه طرفداران پرس از اين بابت ك
هستم و اين حس را به من مى دهند واقعا به خودم افتخار 
ــت  ــت كه به آن دس ــى كنم و اين بزرگترين چيزى اس م

پيدا كرده ام. 
كاپيتان باتجربه پرسپوليس كه اكنون با كسب هفت 
ــوب  عنوان قهرمانى، پرافتخارترين بازيكن ليگ برتر محس
ــراى پررنگ  ــتانه تصاحب جامى ديگر ب ــود و در آس مى ش
كردن ويترين افتخاراتش قرار دارد، مدعى است كه همواره 
از قبول پيشنهاد پرسپوليس به خود افتخار كرده و كسانى 
ــند به خوبى از موضوع مربوط  كه او را از نزديك مى شناس
به عدم بازگشتش به پرسپوليس بعد از ماجراى بازگشت از 

قطر و ناراحتى از اين بابت، آگاه هستند.
ــاى عليرضا منصوريان  ــا ماجراى ادع ــن بين ام در اي
درباره اينكه او در آستانه انتقال به استقلال قرار داشت و او 
مانع از اين اتفاق شده و سيدجلال را به نفت تهران آورده، 

بهانه گفت وگوى ما با كاپيتان سرخ ها شد.
ــپوليس در ابتداى صحبت هايش درباره  كاپيتان پرس
ــروع دوباره رقابت ها گفت: شرايط  شرايط اين تيم براى ش
ــات و ديدارهاى  ــم و تمرين ــر مى گذاري ــت س خوبى را پش
تداركاتى مناسبى را برگزار كرديم كه قطعا مى تواند كمك 
ــد. ما بايد قدرتمند و با  ــير براى ما باش خوبى در ادامه مس
ــم و در نهايت به  ــروع كني ــزه بالا ليگ را بار ديگر ش انگي
ــيم. كار سختى  ــت، برس آن چيزى كه هدف اصلى مان اس
پيش رو داريم و نبايد به جدول و اختلاف امتياز فكر كنيم 
ــا غافلگيرى مواجه  ــده بدانيم ب ــر همه چيز را تمام ش و اگ
خواهيم شد. وى ادامه داد: خوشبختانه بازيكنان باتجربه اى 
ــتند تا به اينجاى فصل با  در جمع ما حضور دارند و توانس
همان انگيزه بالا براى رسيدن به موفقيت تلاش كنند و اين 

راه را بايد همچنان ادامه دهيم.
مدافع سرخپوشان درباره محمد انصارى و مصدوميت 
ــتيم  اين بازيكن نيز گفت: همه ما از اين اتفاق ناراحت هس
ــا در كنارش حضور داريم و اميدواريم  و محمد بداند كه م
ــت به  به خوبى از اين مرحله عبور كند و بار ديگر با بازگش

زمين موفق و پرتلاش ظاهر شود.
ــى اش در  ــور ابتداي ــه حض ــاره ب ــا اش ــيدجلال ب س
ــترى كه از ديگر  ــپوليس برخلاف پيشنهاد مالى بيش پرس
ــته، مى گويد: در  ــتقلال در سال 90 داش تيم ها و البته اس
ــاهد بودند كه  ــپاهان جدا شدم همه ش ــال 90 كه از س س
ــه از نظر مالى  ــتم و هم اينك ــنهادات زيادى داش هم پيش
ــازى به اين ندارم كه  ــپوليس بودند. ني خيلى بالاتر از پرس
اين مسائل را بازگو كنم و بگويم كه قلبم با پرسپوليس بود 
ــده ام و به  و قطعا همينطور بوده كه راضى به اين انتقال ش
ــپاهان را ترك كردم. هواداران خوشبختانه  همين خاطر س
ــه چيز را مى دانند. طى تمام اين مدتى كه در تيم بودم  هم
ــتم و حتى در آن مقطع  ــم را براى موفقيت داش تمام تلاش
ــم اين انتخاب را  ــپوليس آمدم با قلب ــه اولين بار به پرس ك
داشتم و نسبت به ديگر پيشنهادات بى توجه بودم. وقتى از 
سپاهان جدا شدم در جلسه با آقاى رويانيان حاضر شدم و 
آنجا هم همه چيز خيلى زود به سمت نهايى شدن قرارداد 

پيش رفت.
كاپيتان پرسپوليس درباره صحبت هايى كه درباره رد 
ــتقلال و توصيه منصوريان بعد از بازگشت از  ــنهاد اس پيش
ــتم و با آقاى  قطر به ميان آمده گفت: بعد كه از قطر برگش
نژادفلاح جلسه گذاشتم ولى هم كادر مديريت تغيير كرده 
بود و همچنين آقاى برانكو نظرى روى حضورم در اين تيم 
ــتند. اين موضوع باعث شد تا در نهايت برخلاف ديگر  نداش
ــتم راهى نفت شدم و كارم را در كنار  پيشنهاداتى كه داش
ــى به تمرينات رفتم آقاى  ــاى منصوريان ادامه دهم. وقت آق
ــى  ــان گفتند تصميم خوبى گرفتى. تو پرسپوليس منصوري
ــبختانه برخلاف فصل سخت  هستى و بايد برگردى. خوش
و پرفراز و نشيبى كه داشتيم توانستيم نتايج خوبى بگيريم 
ــد تا بتوانم  ــل بعد اين افتخار دوباره نصيبم ش ــه فص و البت
ــپوليس برگردم و كنار هواداران جشن هاى خوب و  به پرس

خاطره انگيزى را ثبت كنيم.
ــاره به حضورش در پرسپوليس  جلال حسينى با اش
گفت: مطرح شدن اين بحث خيلى خوب نيست چرا كه هر 
ــت در يك دوره زمانى مورد توجه تيمى  بازيكنى ممكن اس
ــل و انتقالات  ــرايطى كه در بازار نق ــد و با توجه به ش باش
ــش را بگيرد، همانطور  ــود دارد تصميمى برخلاف ميل وج
ــرايط بود. آن  ــه نفت تهران با توجه به آن ش ــه رفتنم  ب ك
موقع درخواستى از سوى پرسپوليس نبود به نفت رفتم اما 
ــم را براى  برخلاف اينكه اين تيم پرطرفدار نبود تمام تلاش
ــپوليس  ــت اين تيم انجام دادم. از زمانى كه در پرس موفقي
ــپوليس را چشيدم  حضور پيدا كردم و تجربه بازى در پرس
ــود. از اين حيث كه يك بازيكن  ــه چيز برايم متفاوت ب هم
ــقى  ــد و آن عش چطور مى تواند با هواداران در ارتباط باش
ــدر مى تواند به بازى اش كمك كند  كه از آنها مى گيرد چق
ــد. از اين بابت  ــرفت شود و دلگرم كننده باش و باعث پيش
ــتم و اين حس  ــپوليس هس كه مورد علاقه طرفداران پرس
ــار مى كنم و اين  ــد واقعا به خودم افتخ ــه من مى دهن را ب
ــت پيدا كردم. خيلى  ــت كه به آن دس بزرگترين چيزى اس
ــت و البته خوشحالم كه  ــمند اس بالاتر از جام ها برايم ارزش
ــت  ــتيم جام هم به اندازه كافى به دس ــن ميان توانس در اي
بياوريم و بعدها مى توانم با مرور آنها بابت حضور در فوتبال 
ــاس كنم كه كارى از دستم بر مى آمده را به بهترين  احس

نحو انجام داده ام.

چهره

دانشگاه آزاد اسلامى شيراز 
براى ميزبانى رقابت هاى هندبال 

آسيا آماده مى شود

 ايرنا: رئيس فدراسيون هندبال جمهورى اسلامى 
ــگاه آزاد اسلامى واحد شيراز به عنوان  ايران گفت: دانش
ــال 99  ــيا در مهرماه س ــان رقابت هاى هندبال آس ميزب

برگزيده شده است.
ــگاه آزاد اسلامى استان فارس،  روابط عمومى دانش
ــت  ــا پاكدل در نشس ــرد: عليرض ــلام ك ــى اع در گزارش
ــى با مديران دانشگاه آزاد اسلامى واحد شيراز،  هم انديش
ــيا  اين مطلب را بيان كرد و افزود: رقابت هاى هندبال آس
ــيزدهم مهرماه 99 به ميزبانى ايران و با حضور 14  از س
كشور از جمله عربستان سعودى، بحرين، امارات، كويت، 
كره جنوبى، ژاپن، چين و قطر در شيراز برگزار مى شود.

وى اظهار داشت: با توجه به اينكه عمليات ساخت 
سالن 6 هزار نفرى حسينى الهاشمى شيراز هنوز به اتمام 
نرسيده، با رايزنى هايى كه با رئيس دانشگاه آزاد اسلامى 
و معاون توسعه ورزش حرفه اى و قهرمانى وزارت ورزش 
و جوانان صورت گرفته است، سالن ورزشى پورياى ولى 

شيراز براى برگزارى اين رقابت ها پيشنهاد شد.
ــيون هندبال جمهورى اسلامى ايران  رئيس فدراس
ــاعد و همكارى دانشگاه  اضافه كرد: همچنين با نظر مس
آزاد اسلامى واحد شيراز، مقرر شد مشكلات جزيى سالن 
پورياى ولى تا 20 روز آينده با تامين اعتبارى كه صورت 

گرفته است، رفع شود.
ــا بهره مندى از  ــالن ب ــن س ــه داد: اي ــدل ادام پاك
ــد ميزبان خوبى براى  ــتانداردهاى بين المللى مى توان اس

مسابقه هاى قهرمانى آسيا باشد.
وى، با بيان اينكه اين مجموعه ورزشى از سه سالن 
جانبى برخوردار است، گفت: از اين سالن ها نيز مى توان 

به منزله مكان تمرين تيم ها بهره گرفت.

گفت و گو با بانوى ملى پوش فوتباليست شيرازى
 حمايت نشويم

 از ليگ سقوط مى كنيم

ــى فوتبال بانوان  ــورى زاده عضو تيم مل ــقايق ن ش
ــن است. اين بانوى فوتباليست  ايران داراى 21 سال س
ــركت در  ــا ش ــى ب ــود را در نونهال ــه اى خ ورزش حرف
تست هاى استعداديابى فوتسال استان فارس آغاز كرده 
ــون در تمامى رده هاى تيم ملى  ــال 1390 تا كن و از س
فوتبال بانوان حضور داشته است و در مسابقات آسيايى و 
تورنمنت هاى بين المللى و اروپايى متعددى سابق بازى 

را دارد.
اين ورزشكار شيرازى در  گفت و گويى به سؤالات 
ــما مخاطبان  ــخ داد. آنچه در زير از نظر ش مختلف پاس
مى گذرد اهم صحبت هاى شقايق نورى زاده در گفت و 

گو با پايگاه خبرى ورزش در پارس است.
 ارزيابى شما از وضعيت ورزش بانوان به ويژه 

فوتبال در فارس چيست؟
ــاهد كم لطفى هاى بسيارى در بخش  هميشه ش
ــخت افزارى و  ــكلات س ــوان بوده ايم كه مش ورزش بان
ــترين تاثير منفى را در اين عرصه  ــكلات مالى بيش مش
ــت و فوتبال بانوان نيز از اين قضيه مستثنى  ــته اس داش

نيست.
با وجود اين كه تنها تيم ليگ برترى فوتبال استان 
ــن تيم بارها و  ــوان داريم ولى اي ــارس را در بخش بان ف
بارها به خاطر مشكلات مالى در معرض سقوط و انحلال 
ــئله به خودى خود وجهه  ــت كه اين مس قرار گرفته اس
جالبى برجاى نخواهد گذاشت؛ چرا كه استمرار اين بى 
ــقوط و يا انحلال اين تيم و از دست  توجهى ها باعث س
رفتن امتياز ليگ برترى فوتبال استان خواهد شد، و اين 
ــأن جايگاه استانى همچون فارس  مسئله مطمئنا در ش

نيست.
در وضعيت كرونايـى تمرينات به چه صورت 

است؟
ــكاران،  ــز همانند ديگر ورزش ــن ايام، من ني در اي
ــريعتر اين  ــراى بهبود هر چه س ــى را ب ــه خانگ قرنطين
ــات خود را تا جايى كه  ــت انتخاب كردم و تمرين وضعي

امكان آن باشد در منزل دنبال مى كنم.
برنامه پيش روى شما در سال جارى چيست؟

ــيوع بيمارى كرونا باعث بلاتكليفى  ــفانه ش متاس
ــده است  ــته ها و ليگ ها ش در خيلى از حوزه ها و رش
ــوز در اين بلاتكليفى  ــور نيز هن ــگ برتر بانوان كش و لي
ــه دادن و يا ادامه  ــر مى برد و تصميمى براى ادام به س
ندادن آن از سازمان ليگ ابلاغ نشده است ولى به عنوان 
ــكار به دنبال حفظ آمادگى بدنى خود در هر  يك ورزش
ــتم تا در صورت ادامه دار شدن ليگ برتر  شرايطى هس

بتوانم عملكرد خوبى داشته باشم.
 تـا چـه انـدازه ورزش بانوان حمايت شـده 

است؟
در رشته فوتبال كه به عنوان يكى از بازيكنان فعال 
ــتم مى توان گفت با وجود پتانسيل  ــته هس در اين رش
ــيار بالاى بانوان فوتباليست در اين استان، متاسفانه  بس
ــن كم لطفى ها و عدم حمايت ها تا جايى پيش رفته  اي
ــته خود در  ــتان مجبور به ادامه رش كه بازيكنان اين اس
ــاهد روند نزولى وضعيت  ــتان ها مى شوند و ش ديگر اس
فوتبال استان در بخش بانوان هستيم و ممكن است اين 
ــن تنها امتياز ليگ  ــت رفت عدم حمايت ها باعث از دس
برترى فوتبال استان شود، امتيازى كه شهرهاى بزرگى 
همچون تهران و ... از داشتن آن محروم بوده و به دنبال 
ــب اين سهميه هستند. به خاطر  خريد اين امتياز و كس
ــتان وجود دارد  ــكلات عديده اى كه در فوتبال اس مش
ــتان فارس مجبور شدند به اجبار  بازيكنان زيادى از اس
تيم هاى ديگر استان ها را براى ادامه كار حرفه اى خود 

انتخاب كنند.

ــتقلال تا چند روز آينده بايد در اولين ديدار  اس
ــاده از هفته هفدهم به  ــودش در يك بازى عقب افت خ
ــه تركيب اين تيم احتمالاً همان  مصاف فولاد برود ك

نفرات ديدار مقابل پيكان خواهد بود.
ــتانش  ــوت را در دس ــه س ــان ك ــاد همچن فره
ــد وظايف  ــا صدايى بلن ــعى مى كند ب ــد س مى چرخان
ــاگردانش را به آن ها گوشزد كند و اين تنها صدايى  ش

است كه از دور مى توانى به راحتى آن را بشنوى.
ــم ها به او  مجيدى به خوبى مى داند كه همه چش
ــت و طرفداران منتظرند فارغ از تمام  دوخته شده اس
ــام آور  ــر و بدهكارى هاى سرس ــكلات داخلى اخي مش
ــان، ببينند مرد محبوب سال هاى نه چندان  باشگاهش
ــان در پايان اين فصل پرماجرا چه سرنوشتى را  دورش

براى باشگاهشان رقم خواهد زد.
ــده  ــن روزها مانند آن فرمانده اى ش مثال او اي
ــربازانش را جلوى چشمانش از  ــت كه يكى يكى س اس
ــت مى دهد درحالى كه تا روز نبرد فرصت چندانى  دس
ــرجى  ــخت در هواى ش ــت. نبردى س باقى نمانده اس
ــا انداختن هر  ــودش براى از پ ــواز كه خ ــتان اه تابس

حريفى شايد كافى به نظر برسد.
ــرايطى به  ــتقلال ظرف چند روز آينده در ش اس
ــه اختلاف  ــت كه با توجه ب ــولاد خواهد رف مصاف ف
ــا صدر جدول محكوم  به گرفتن هر  10 امتيازى اش ب
ــه امتياز از اين ديدار عقب افتاده است، درحالى كه  س
ــه فولادى ها براى  ــد در نظر بگيريم ك ــن را هم باي اي
ــهميه ليگ قهرمانان آسيا حاضر  ــت آوردن س به دس
ــت  ــك امتياز ديدار خانگى را از دس ــتند حتى ي نيس
ــاوى به  بدهند، بنابراين مى توان نتيجه گرفت كه تس
كار هيچ كدام از دو مربى جوان اين تيم نخواهد آمد.

ــت استقلال در ديدار حساسش   آنچه مسلم اس
مقابل فولاد 7+1 يك بازيكن را در اختيار ندارد:

ــوش  ــزى، داري ــى تبري ــه، مرتض ــيخ ديابات  ش
ــن كريمى، رضا  ــجاعيان، فرشيد اسماعيلى، محس ش
ــگر  ــالاً محمد دانش ــورو احتم ــلاد زكى پ آذرى و مي
ــند.  ــه بازى با فولاد نمى رس ــتند كه ب بازيكنانى هس
ــوز به فرم  ــدم آمادگى بدنى، هن ــه دليل ع ــه ب ديابات

ــل مالى  ــه مهاجم اه ــت، اگرچ ــيده اس ايده آل نرس
ــلاش مى كند كه  ــتقلال اين روزها در تمرينات ت اس
ــده  خودش را زودتر آماده كند، اما تا امروز مشخص ش
ــد. هرچند  كه او لااقل به بازى مقابل با فولاد نمى رس
ــتقلال به اهواز سفر كند. تبريزى  ــايد همراه اس كه ش
ــاره كرده اند و ماه ها  ــا آذرى كه رباط صليبى پ و رض
ــود. زكى پور نيز نياز به چند  دور از ميادين خواهند ب
ــى دارد  ــپس تمرينات اختصاص ــان و س ــه درم جلس
ــته رباط صليبى پاره  ــن كريمى كه سال گذش محس
ــده است  ــتقلال نش ــت اس كرد، هنوز نامش وارد ليس
ــجاعيان باوجود  ــت، ش و ازلحاظ بدنى نيز آماده نيس
ــه در اين يك  ــار زيادى ك ــات اختصاصى و فش تمرين
ــد هفته نياز  ــت هنوز چن ــده اس ماه اخير متحمل ش
ــت كه او  ــگر اس به تمرين دارد. و در آخر محمد دانش
نيز با مصدوميت جزئى اى كه دارد احتمال مى رود به 
ــد. مجيدى برخلاف نكونام كه  بازى مقابل فولاد نرس
ــت نفرات  در هيچ يك از ديدارهاى تداركاتى اش ليس
ــرد،  مى توان گفت وى در آخرين  اصلى را معرفى نك
ــتانه مقابل پيكان تقريباً دستش را رو كرد.  بازى دوس
فرهاد قصد داشت نفرات اصلى اش را براى يك بار هم 

كه شده پس از وقفه طولانى به كار بگيرد تا بازيكنان 
ــبتاً جدى را  مدنظرش دربازى مقابل فولاد محكى نس

تجربه كنند.
استقلال با اين نفرات به ديدار پيكان رفت:

ــينى، روزبه چشمى، سياوش  ــيد حسين حس س
ــعود ريگى،  ــارف غلامى، على كريمى، مس يزدانى، ع
ــه ميليچ، مهدى  ــورى، هروي ــد، وريا غف آرش رضاون

قايدى و ارسلان مطهرى.
ــيد  ــال حاضر درون دروازه انتخابى جز س در ح
ــين وجود ندارد. در خط دفاع با توجه به ترافيك  حس
ــه در اختيار دارد  ــده دارى ك ــوان و آين ــان ج بازيكن
روزبه چشمى، سياوش يزدانى و عارف غلامى تركيب 
سه نفره اى را تشكيل خواهند داد كه البته ممكن است 
ــل مصدوميتش  ــورت رفع كام ــگر در ص محمد دانش
ــين غلامى يا يزدانى در تركيب اصلى شود. در  جانش
ــت وريا و در نقطه مقابلش هرويه ميليچ قرار  بال راس
ــر محتمل به نظر  ــد گرفت و حضور اين دو نف خواهن
مى رسد. در خط هافبك مثلث ريگى، كريمى و آرش 
ــر آنكه مجيدى  ــدان خواهند رفت مگ ــد به مي رضاون
ــيد باقرى  ــد جانب احتياط را با قرار دادن فرش بخواه

ــه بعيد به نظر ــت كند كه البت ــاى رضاوند رعاي به ج
ــلان  ــط حمله نيز زوج قائدى و ارس ــد. در خ مى رس
ــتقلال پسا كرونا را تا زمان  مطهرى بار خط حمله اس

آمادگى كامل شيخ به دوش خواهند كشيد.
در صورت حضور محمد دانشگر اگر بخواهيم اين 
ــتقلال مقابل گل  تركيب را با آخرين نفرات اصلى اس
ــا تفاوتش  تنها  ــه كنيم تنه گهر در هفته 21 مقايس
ــر جايى در اين  ــت كه ديگ ــدم حضور بودورفى اس ع
تيم ندارد. بازيكنى كه از ابتدا خريدش زيرسؤال بود، 
ــيل بالايى كه استقلال لااقل در  آن هم باوجود پتانس

خط دفاع دارد.
اما براى شناخت بازيكنان نيمكت ذخيره كه اين 
روزها با قانون 5 تعويض بيش از هرزمانى اهميت دارد 
ــدار مقابل پيكان برگرديم  ــد به يك روز قبل از دي باي
ــان نيمكت  ــرد بازيكن ــعى ك ــه مجيدى س ــى ك جاي
ــينش را در ديدار مقابل فولاد از آن ديدار انتخاب نش

 كند.
استقلال در آن بازى با اين نفرات به ميدان رفت:

ــور، عرفان  ــينا خادمپ ــين پورحميدى، س حس
روحانى، عظيم گوك، شاهين طاهرخانى، اميرحسين 
ــيد باقرى،  ــتى، فرش كارگر، ميلاد زكى پور، على دش
ــان اين  ــزى كه از مي ــى و مرتضى تبري ــد بلبل محم
بازيكنان حضور پورحميدى، شاهين طاهرخانى، على 
ــتى، فرشيد باقرى، محمد بلبلى تقريباً محتمل به  دش
ــيد  ــد و امكان دارد مجيدى بخواهد فرش نظر مى رس
اسماعيلى و شيخ دياباته را نيز كنار خود روى نيمكت 
ــازى بخواهد از  ــا توجه به روند ب ــاند تا ب ذخيره بنش
ــتفاده  ــود اين دو مهره تأثيرگذار براى دقايقى اس وج
ــت  كند.به هرحال پس از يك وقفه 120 روزه قرار اس
ــر بگذارد،  ــت س ــاى پرالتهابى را پش ــتقلال روزه اس
ــد دو روى كاملاً متفاوت را براى  روزهايى كه مى توان
ــده رقم بزند.  ــى اش در فصل آين ــن تيم و كادر فن اي
ــتقلال مقابل فولاد  ــوت آغاز بازى اس 4 تير صداى س
شايد براى علاقه مندان به فوتبال ايران دل نشين تر از 
ــازى باشد، به شرطى كه تا آن روز شاهد  صداى هر س

تصميمات عجيبى نباشيم.

دستى كه فرهاد براى جواد رو كرد

پيام مجيدى به نكونام؛ اگه مى تونى ببر!

بازيكن سابق استقلال تهران: 
در فوتبال فارس سازنده ها بازنده هستند

با اين شرايط شيراز تا 20 سال ديگر هم تيم ليگ برترى نخواهد داشت
ــابق تيم استقلال تهران اعلام كرد: در فوتبال فارس  ايرنا: بازيكن س
ــتن در خانه از تجربيات آنها استفاده  ــتند و با نشس ــازنده ها، بازنده هس س

نمى شود.
ــهر شيراز  ــدم از امكانات  ش ــت ش جمال ندافى افزود: اگر فوتباليس
ــوتان كه عمر خود را در  ــردم و نمى دانم چرا از تجربه پيشكس ــتفاده ك اس

فوتبال سپرى كردند، بهره نمى برند.
ــيراز متولد شده است، از 10 سالگى به  ــال 1346 در ش ندافى كه س
صورت رسمى فوتبالش را در تيم مبارزان شيراز و زير نظر مهدى آصف و 
ــت و سپس در تيم هاى فجر  ــهر آغاز كرده اس در زمين هاى خاكى اين ش
ــتقلال تهران، پلى اكريل اصفهان، نساجى  ــى، برق شيراز، اس شهيدسپاس
ــرده و بارها به تيم هاى  ــال بازى ك ــدران و فتح تهران به مدت 30 س مازن

مختلف ملى فوتبال دعوت شده است.
ــق بود اما به  وى بيان كرد: زمانى كه ما بازى مى كرديم، فوتبال عش
هنگامى كه پول وارد اين ورزش پر طرفدار شد، همه چيز از بين رفت زيرا 
در آن زمان بر اساس شايستگى ها و لياقت، بازيكنان پيشرفت مى كردند، 

برخلاف امروز كه پول و رابطه جايگزين شايسته سالارى شده است.
*با اين شـرايط شـيراز تا 20 سـال ديگر هم تيـم ليگ برترى 

نخواهد داشت
اين پيشكسوت فوتبال فارس با بيان اينكه فوتبال مربوط به طبقه سه 
ــت، اظهار داشت: مسى، رونالدو، رونالدينو ، مارادونا،  جامعه در تمام دنياس

ــط جامعه  ــيارى از نام آوران فوتبال از طبقه متوس پله و بس
بودند اما هم اينك در فوتبال فارس اگر پول نداشته باشى با 
وجود استعداد جايگاهى ندارى. ندافى افزود: متاسفانه افراد 
ناكار آمد، فوتبال اين استان را در دست گرفته اند، زمانى كه 
ــيراز نابود شدند فوتبال اين استان  تيم هاى برق و مرصاد ش
ــرايط تا 20 سال آينده هم  ــير نزولى آغاز كرد و با اين ش س
ــت، زيرا پايه هاى فوتبال اين  در ليگ برتر تيم نخواهيم داش

استان از بين رفته است.
*شيراز سكوى پرتاب غريبه هاست

بازيكن سابق تيم استقلال تهران با اظهار اينكه شيراز 
ــت: نمى خواهم به  ــكوى پرتاب غريبه هاست، بيان داش س

شخص خاصى توهين كنم؛ زيرا همه آنها مورد احترام هستند اما با وجود 
ــتند، ــيا هس ــه مربيان زيادى داريم كه داراى مدرك مربيگرى A آس اينك

نمى دانم چرا از آنها استفاده نمى شود؟
ــى و  ــهيد سپاس ــرد: هم اينك در تيم هاى فجر ش ــى اضافه ك نداف
ــته اول بازى مى كنند به اندازه انگشتان  ــيراز كه در ليگ دس ــقايى ش قش
ــت كه فارس معدن  ــت بازيكن بومى ندارند و اين امر در حالى اس دو دس
ــكال كار اينجاست كه به جوانان اين  ــت هاى زيادى است اما اش فوتباليس

استان بها نمى دهند و به آنها اعتماد ندارند.
او با بيان اينكه برخى نمى خواهند فوتبال فارس پيشرفت كند، اظهار 
داشت: يك زمان به همراه مهرداد شكارى مربى تيم برق شديم و دست به 
ــيد حسين حسينى شكوفا  جوانگرايى زديم و نتيجه اين كار اين بود كه س
ــتقلال تهران بازى  ــوان دروازه بان اول تيم اس ــد و هم اينك نيز به عن ش
مى كند و به تيم ملى هم دعوت شده است، نمى دانم چه دست هايى در 

كار است كه نمى گذارند فوتبال اين شهر پيشرفت كند؟
*اگر فوتبال فارس جان بگيرد برخى افراد جايگاهى ندارند

ــاى گل ليگ  ــيراز كه عنوان آق ــزن تيم برق ش ــابق و گل هافبك س
ــيارى از بازيكنان  ــدس) را در كارنامه دارد، گفت: هم اينك بس آزادگان (ق

شيرازى در تيم هاى مطرح كشور بازى مى كنند و اين امر بيانگر اين است 
ــروط به اينكه آنها ديده شوند از اين رو برخى ــتعداد وجود دارد مش كه اس

ــتان خودنمايى كنند؛ زيرا اگر فوتبال فارس  ــى خواهند جوانان اين اس  نم
ــين  ــرد ديگر اينگونه افراد جايگاهى ندارند و بايد بروند خانه نش جان بگي

شوند. 
ندافى ادامه داد: در دهه  70  تمام بازيكنان تيم هاى برق، مرصاد، كما 
و خليج مرودشت از استان فارس بودند و يك تيم كامل هم از اين استان در 
تيم هاى مطرح كشور بازى مى كرد و حال اينكه در اين زمان خبرى از آنها 
نيست بايد مسئولان فوتبال پاسخگو باشند كه چرا در تيم هاى 
فجر و قشقايى تعداد بازيكنان فارس كمتر از 10 نفر است. او 
ــور همچون سپاهان و تراكتور  با بيان اينكه اكثر تيم هاى كش
سازى و ديگر تيم ها بيشتر از مربيان بومى استفاده مى كنند، 
ــت و پيشكسوتان كه عمر خود  افزود : در فارس اينگونه نيس

در فوتبال سپرى كردند جايگاهى ندارند كه اين درد است.
* مدارس فوتبال فارس كيفيت ندارد

ــه مدارس  ــرى از حرف هايش ب ــش ديگ ــى در بخ نداف
فوتبال فارس اشاره كرد و گفت: مدارس فوتبال در اين استان 

كيفيت ندارد و اكثرا به دنبال در آمد بيشتر هستند.
ــانى كار مى كنند كه  ــزود: در مدارس فوتبال كس وى اف
خودشان بلد نيستند يك بغل پا بزنند، وقتى اينگونه باشد چگونه مى توان 
ــت كه استعدادها شكوفا شوند ضمن اينكه براى اينكه پولى به  انتظار داش
مربيان مدرك دار و با سابقه خوب ندهند از بازيكنان جوان تيم هاى خود 
ــتفاده مى كنند در حالى كه آنها خود نيز نياز به آموزش  براى آموزش اس

دارند و چگونه مى توانند 20 بازيكن نونهال و نوجوان را تمرين دهند؟
ــيا دارد، افزود:  ــوت فوتبال كه مدرك مربيگرى  A آس ــن پيشكس اي
نظارت هم بر كار مدارس فوتبال به خوبى صورت نمى گيرد هر چند عده اى
ــركت مى كنند و بايد ببينيم چه  ــر تمرين تيم ها ش  به عنوان ناظر در س
گزارشى داده مى شود كه اين مدارس بازخورد خوبى ندارد و در اين سال ها 

چند بازيكن از فارس به تيم هاى مختلف ملى دعوت شدند.
ــده تا با  ــبكه هاى مجازى  اين  ش ــزود: كار عده اى در ش ــى اف نداف
گرفتن پول از افراد ناكار آمد تعريف و تمجيد كنند و به آنها القاب بدهند 
ــد و بايد بگويم  ــر هم از يكديگر بدگويى مى كنن ــت س و جالب اينكه پش
ــال ما به جايى  ــم تعريف كنند، فوتب ــه به صورت كاذب از ه ــى ك در جاي

نخواهد رسيد.
*براى گرفتن طلبم بارها تماس گرفتم، اما...

ــم هاى برق، برق  ــا به عنوان مربى براى تي ــال ه او گفت: در اين س

جديد و قشقايى كار كردم و با اينكه حدود 9 سال از اين ماجرا مى گذرد 
ــت نكرده اند در حالى كه اگر مربيان غير بومى جاى  ــوز طلبم را پرداخ هن
ــود را دريافت و يا اگر تاخيرى در  ــا بودند همه حق و حقوق و پاداش خ م

پرداخت صورت مى گرفت آنها به كميته انضباطى شكايت مى كردند.
  ندافى گفت: براى گرفتن طلبم بيش از هزار بار با مسئولان اين تيم 
ــردم پول ما بدهيد اما آنها طورى رفتار مى  ــا تماس گرفتم و خواهش ك ه

كنند كه انگار طلبكار هستند.
ــازى مى كردم  ــال پيش در اصفهان ب ــدود 25 س ــه داد : ح وى ادام
ــيده است؛ زيرا در اين شهر به طور  ــتان فارس به اصفهان نرس اما هنوز اس
اصولى كار مى كنند، بر خلاف استان با استعداد فارس كه كار افتاده دست 

افراد كوچك و از اين گونه افراد نمى توان انتظار كارهاى بزرگ داشت.
*انجام دو بازى در يك روز

او گفت:  اما بهترين خاطره ام با تيم منتخب فارس برايم رقم خورد، 
ــت به جوانگرايى  در دهه 70  فوتبال فارس با مربيگرى خليل صالحى دس
زده بود و قرار بود عصر جمعه با تيم سپاهان اصفهان  بازى كنيم،اما صبح 
ــيد غديرى مربى تيم وليعصر به سراغم آمد و گفت با تيم  روز بازى جمش
ــپاهان  هوابرد در زمين خاكى جنوب بازى داريم اما به او گفتم عصر با س
ــر جوابم داد بيا برويم  ــرمربى تيم وليعص ــد بازى كنيم. ندافى افزود: س باي
ــتش  ــد و من هم به درخواس ــپاهان به تو بازى نمى رس زيرا در ديدار با س
ــت داديم  ــخ مثبت دادم و 90 دقيقه بازى كردم و تيم هوابرد را شكس پاس
ــورى بازيكن تيم پرسپوليس  ــختى با محسن عاش و در اين بازى جنگ س
كه سرباز بود، در ميانه ميدان داشتم. ندافى اضافه كرد: اين بازى تا ساعت 
12 ظهر ادامه داشت و پس از آن سريع به خانه رفتم و به زنده ياد مادرم 
ــپاهان اصفهان بازى داريم كه اين  گفتم ناهار مرا زودتر بده زيرا با تيم س
ــتى  ــت و گفت تو تازه از فوتبال بر گش ــر تعجب مادرم را به دنبال داش ام
ــت را خوردم و   ــه دوباره مى خواهى بازى كنى، با اين حال آبگوش و چگون

سريع راهى ورزشگاه حافظيه شدم.
*از ورزشگاه حافظيه تا منزل پياده طى كردم 

ــپاهان بازى كنم اما  وى گفت: به هيچ عنوان فكر نمى كردم برابر س
ــرمربى تيم يك پيراهن به من داد و گفت اين هم فرصت  خليل صالحى س
كه مى خواستى برو خودت را نشان بده و جرئت اين را نداشتيم كه بگويم 
ــط به زمين رفتم و بازى را چهار بر  صبح بازى كردم و به عنوان دفاع وس
ــاندم و جالب اينكه بعد از بازى هم  ــه گل را من به ثمر رس 2 برديم كه س
ــيراز قرار داشت به  ــم ش ــاهزاده قاس از حافظيه تا منزلمان كه در محله ش
دليل نداشتن ماشين، پياده طى كردم و شب هم در آن محله تا صبح گل 

كوچك بازى كرديم.
ــن خاطرات را گفتم تا اين موضوع به اثبات  ــى بيان كرد: همه اي نداف
برسانم كه در آن زمان با عشق بازى مى كرديم و پولى هم دركار نبود  و با 
اين همه فشار در روز، خبرى از پاره شدن رباط صليبى نبود بر خلاف اين 

روزها كه بازيكنان تيم ها در تمرين رباط صليبى پاره مى كنند.
ــتم و زمانى كه به  ــماره 8 علاقه خاصى داش وى گفت: به پيراهن ش
برق شيراز رفتم ، غلام بهرامى كه بازيكن بسيار خوبى است و سابقه زيادى 
داشت پيراهن شماره 8 مى پوشيد اما زمانى كه فهميد من به اين شماره 
علاقه دارم، پيراهنش را به من داد و بايد بگويم درآن زمان بازيكنان خيلى 
به هم احترام مى گذاشتند و محمد عباسى و غلام بهرامى هم از نظر فنى 
ــتند، ضمن اينكه زمانى كه به تيم استقلال  و هم از نظراخلاقى الگويم هس
تهران رفتم پيراهن شماره 8 متعلق به امير قلعه نويى بود و من به احترام 

او شماره 18 را پوشيدم.

خبر

كفاشيان: فعلا نايب رئيس اولم
ــال مى گويد  ــيون فوتب ــس اول فدراس ــب رئي ناي
ــه اين فدراسيون شركت  ــه آينده هيئت رئيس در جلس
ــتى او تصميم گيرى  ــاره موضوع سرپرس مى كند و درب
ــيان روز گذشته با حضور در  خواهند كرد.  على كفاش
فدراسيون در جمع خبرنگاران گفت: دوره محروميت 
ــد و امروز به فدراسيون فوتبال آمدم.  من تمام ش
ــركت خواهم  ــه هم ش ــت رئيس ــه هيئ در جلس
ــه  ــاره اين كه اعضاى هيئت رئيس ــرد. وى درب ك
ــت او خوشحال  ــئولان فدراسيون از بازگش و مس
ــيان  ــحال نيستند؟كفاش ــتند، گفت: چرا خوش نيس
ــت او به  ــا توجه به بازگش ــاره اين كه ب ــن درب هم چني
ــيون، چه اتفاقاتى رخ خواهد داد؟ گفت: من هم  فدراس
نمى دانم. اجازه دهيد چند روز بگذرد. نايب رئيس اول 

اين فدراسيون درباره زمان تشكيل جلسه هيئت رئيسه 
ــد با اعضاء هماهنگ كنند تا جلسه برگزار  گفت: قرار ش
شود و من هم در آن روز شركت خواهم كرد. وى درباره 
ــى اساسنامه نيز اظهار كرد: آقاى نبى حضور  روند بررس
نداشت. قرار شد آخرين گزارش ها را به من بدهد. اجازه 
ــيان در واكنش  ــوم. كفاش دهيد آپ تو ديت (به روز) ش
ــت يا  ــر نايب رئيس اول اس ــه در حال حاض ــه اين ك ب
سرپرست فدراسيون فوتبال خاطرنشان كرد: فعلا نايب 
رئيس هستم. در جلسه شركت مى كنيم تا ببينيم بعدا 
ــود. نايب رئيس اول اين فدراسيون در پاسخ  چه مى ش
ــت  ــنامه وى بايد سرپرس ــؤال كه طبق اساس به اين س
ــت فدراسيون شود، اظهار كرد: اجازه دهيد جلسه  رياس
ــاء االله به اين موضوع  ــه برگزار شود و ان ش هيئت رئيس

ــيان درباره شناختش  هم مى پردازيم. كفاش
ــى زيادى درباره  از بهروز زنجانى كه حواش
ــش او در عقد قرارداد ويلموتس به وجود  نق

آمده و گفته مى شود از دوستان كارلوس 
كى روش بوده است، گفت: كى روش 
ــود اما او  ــروز زنجانى ب ــت به دوس
(زنجانى) هيچ وقت به فدراسيون 
ــرد. او درباره  ــى نك ــال كمك فوتب
ــكايت مارك  ــات پرونده ش جزئي
ــار كرد: من در  ويلموتس نيز اظه

جريان اين پرونده نيستم.
ــن  اي اول  ــس  رئي ــب  ناي
ــف او در  ــاره تخل ــيون درب فدراس

دوران رياست فدراسيون فوتبال با توجه به 
ــاس نامه به تائيد دولت نرسيده  اين كه اس
ــكلى  بود گفت كه من رئيس بودم و مش
وجود نداشت. كفاشيان درباره 
ــا  ب ــه  جلس ــزارى  برگ
بهاروند گفت: بهاروند 
ــد گفت و  خوش آم

اتفاقى رخ نداد.

ناختش 
 درباره 
ه وجود 

وس

دوران رياست فدراسيون
ــاس نامه به تا كه اس اين
رئيس بود گفت كه من
وجود نداشت
ــز برگ
بهارو
خو
ات

ــد و هم ش
مى كند و
كار است

*اگر ف
هافب
آزادگان (

ــ ناي
ــ در جلس
مى كند و
خواهند ك
فدراسي
من
در

ــر ك
و مس
ــت نيس

ــن هم چني
ــيو فدراس
نمى دانم.


